
 
 

 
 
 
Verslag van de vergadering van de Participatieraad Woerden d.d. 21 december 2023 in Plein 7 te 
Woerden 
 
Aanwezig:  Hans Konings voorzitter, Adriaan Wirtz secretaris, Ed van Hell penningmeester, Ellis 

Elting, Lyda Groot, Rina Mulder, Jolanda v.d. Spiegel, Mirjam Vergeer (notulen) 
Gast:  Andree van Emst (lid kernteam werk en inkomen) vanaf agendapunt 3 
Afwezig m.k: Simone van der Sluijs 
 
 
1. Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent om 19.30 uur de vergadering met een woord van welkom en deelt mee dat 
Suzanne v.d. Gein het volgende heeft laten weten:  
Er is een nieuwe collega in de plaats van Wietske, haar naam is Zoë Bos. Zij is gestart op 1 december.  
Er is per 1 januari een nieuwe directeur Sociaal Domein, de huidige directeur Wim Gort blijft wel  
maar stapt over naar domein Ruimte. De nieuwe directeur Sociaal Domein heet Martine Sonneveld.  
Het is goed om binnenkort een keer kennis met haar te maken. 
 
2 Vergoeding kernteams 
De penningmeester heeft een gesprek met de gemeente gehad over de vergoedingen voor de  
Participatieraad. De vergoedingen voor de leden van de Participatieraad worden geïndexeerd, want  
die vallen onder personele kosten. De vergoeding voor de kernteams is een vast bedrag en blijft 900  
euro per team per jaar. Elk team kan zelf bepalen wat met dit bedrag te doen, b.v. een vergoeding  
geven aan kernteamleden (per vergadering) of gebruiken om bijeenkomsten of trainingen te 
organiseren. 
Elk team maakt een begroting voor 2024 en dit punt komt terug op de agenda van februari 2024. 
 
3 Communicatie intern en extern 
De gast sluit aan en er volgt een voorstelrondje. 
Als introductie op dit onderwerp zegt een van de leden dat goed communiceren van groot belang is: 
je moet elkaar kunnen vinden. De website wordt negatief beoordeeld en het logo te oud bevonden. 
Andere Participatieraden maken meer gebruik van sociale media en zijn vaak beter vindbaar. 
Vanuit het DB wordt aangegeven dat je goed moet weten wat je rol is. Welk doel heeft de 
Participatieraad? Hoe adviseert de raad namens burgers en hoe bereik je die burgers? 
Naamsbekendheid krijg je door b.v. op de informatiepagina van de gemeente en met een interview in 
Het Kontakt te staan.  
Het idee is na te gaan hoe de website aan te pakken. Het DB hoort graag van iedereen suggesties en 
komt dan met een voorstel. 
 
4 Lopende adviesaanvragen 
Er loopt momenteel niets. De gemeente komt binnenkort met een jaarplanning. 
 



5 Huishoudelijk Reglement 
De wijzigingen worden goedgekeurd. Er moeten nog wel wat tekstuele wijzigingen worden gedaan. 
Ook moet de formulering “maar daarmee worden vrouwen niet uitgesloten” vervangen worden 
door: maar daarmee wordt ook zij/het bedoeld. 
Na de laatste aanpassingen kan het reglement ter kennisname naar het college.  
 
6 Vergaderdata 2024 
Deze worden vastgesteld.  
 
7 Voortgang vanuit Kernteams 

- Kernteam Zorg 
Een kernteamlid heeft belangstelling om lid van de raad te worden. Er wordt een gesprek met haar 
gepland. 
Landelijk is het Integraal zorgakkoord vastgesteld (zie bijlage). Het is 4 jaar geldig en in de provincie 
Utrecht zijn de gezamenlijke U-16 gemeenten opdrachtgever naar de zorgaanbieders. Dit zou kritisch 
gevolgd moeten worden. Bij de gemeente wordt geïnformeerd wie hiermee bezig gaan en dan kan 
een uitnodiging volgen om bij de Participatieraad aan te schuiven. 
 

- Kernteam Jeugd 
Het team volgt de plannen betreffende de jongerenraad, maar er zit weinig schot in. Misschien moet 
dat een keer worden aangekaart bij Suzanne. 
 

- Kernteam Werk & Inkomen 
Er was op 5 december overleg met de beleidsmedewerker. Het was een prettig gesprek en er is o.a. 
gevraagd om introductie bij verschillende betrokken organisaties. Verder is gesproken over de 
stadspas die wordt ontwikkeld. Deze pas wordt eerst algemeen ingevoerd en daarna specifiek voor 
minima (geen stigmatisering). Er is aangeboden om daarover te adviseren. 
  
8 Ingekomen stukken en uitnodigingen a.d.h.v. actueel overzicht 
Voortaan worden de blogs van de Koepel niet meer vermeld als ingekomen stuk. 
  
9 Verslag vergadering 21 september 2023  
Dit wordt vastgesteld met de volgende aanpassing: ODO is 3-maandelijks. 
 
10 Actielijst Participatieraad stand van zaken maand november 2023  
De punten 3 (huishoudelijk reglement), 4 (MAG) en 5 (gesprek met wethouder) kunnen eraf. 
Punt 6 wordt door Lyda opgepakt en 7 wordt begroting kernteams. 
 
11 Rondvraag en sluiting 
Er wordt gevraagd of Suzanne altijd bij de vergaderingen aanwezig is. Dat is niet standaard het geval. 
Aan haar wordt gevraagd of zij onderwerpen heeft om met ons te bespreken. Verder staat bij de 
meeste vergaderingen 1 uur voor een thema op de agenda. De laatste tijd was het qua 
beleidsontwikkeling rustig bij de gemeente en was er niet steeds een thema.  
Er wordt aangegeven dat het goed zou zijn om regelmatig bij wijkplatforms aanwezig te zijn, omdat je 
daar hoort wat er speelt in de wijken.  
 
Om 21 uur wordt de vergadering gesloten en wordt de eindejaarsborrel gehouden. 
 
 
 
 
 



 


